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תמיר – כפי שפורט בחומר שהופץ – נדון בתוכניות הענפים, ומהן נצא בישיבה הבאה לתוכנית 
המצרפית של העסקים

תוכנית גד"ש 2.1

הדר – מנהל הגד"ש - מציג תוכנית  גד"ש ל- 2010 (מצורפת לפרוטוקול).

מציין שהתוכנית ל- 2010 על בסיס העבר והזרוע, עוד לא מתייחסת לצבר קמה. מציין שלמיזוג לא 

צפויה להיות השפעה גדולה על 2010

המטעים ב- 2010 בניבה מלאה

הכרם בשנה האחרונה הפתיע לטובה.

בשקדים עלולה להיות פגיעה בגלל חוסר מנות קור.

בגד"ש הובלנו מהלך של הורדת עיבודים.

ושיקול הרווחיות,  שיקול  זרעים,  מחזור  של  השיקולים  – מסביר  המקצועי  – המלווה  יעקבי 

מגבלת המים. על בסיס כל אלה נקבעה התוכנית.
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– נראה שיותר נמוך בפועל לשאלת תמיר – היבולים המופיעים בתוכנית בתוקף. לגבי המחירים 

מהתוכנית. תלוי במחירי בורסה עולמית ובשערי מטבע.

וסך ההוצאות. מציינת שבצ"מ של 3% על התוכנית, סך ההכנסות,  – עוברת  – תמחירנית  שרה 

נותן תשובה לסיכוני פגיעה ביבול וירידת מחירים.

בתוכנית מח' הנהלה נלקח בחשבון בפעם הראשונה בונוסים לעובדים ב- 100 אש"ח.

יגאל – מעיר שקשה לדון בתוכנית 2010 ללא תוצאות 2009

יחיעם – הנתון החשוב מ- 2009 הוא המגמה בתחום הרימון, את זה צריך לבדוק כדי לקבל מושג

על כיוון המחירים.

דני – רוצה לראות תוכנית של 2010 גם של צבר קמה.

תמיר – נבקש לישיבה הבאה את סיכום 2009.

הדר – מציג תוכנית השקעות של הגד"ש ל- 2010 (מצורפת לפרוטוקול).

תוכנית קרקעות 2.2

איצלה – מנהל קרקעות – מציג תוכנית קרקעות ונכסים ל- 2010  (מצורפת לפרוטוקול).

מתייחס לדגשים לגבי 2009.

הקיבוץ חלק  ו- 350 אש"ח  משחטה,  השכרות, 480 אש"ח  – 280 אש"ח  הכספי  לגבי 2010 בצד 

בשטחי תעשיה.

מעבר לכך על הפרק ל- 2010 – שדרוג תשתיות, וחידוש חוזי מתכת וקרמיקה.

לשאלת יחיעם – תחנת דלק תקוע מול ממ"י בקשר עם השימושים החורגים.

תוכנית רפת 2.3

שביט  – מנהל הרפת – מציג תוכנית הרפת  ל- 2010  (מצורפת לפרוטוקול).

מציין שהתוכנית על סמך כך שחוזרים לעבוד בתנאי מכסה (שקצת גדולה מהמכסה ל- 2009).

מציין שמספרי התוכנית אחרי הפחתת שכ"ד.

מציין שמדובר בתוכנית אופטימאלית, אבל מתמודדים עם מחלות שיקשו לעמוד במכסה.

לשאלת יחיעם – העלייה בשכר עבודה  נובעת משינוי מדיניות – עבדנו בחוסר ורוצים כ"א שיותר

יתמקצע.
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להערת יחיעם שיתרה של 39 אש"ח לא מצדיקה פעילות העגלים – מציין שזו חלק מההשלכה של

המחלה.

אבי – מציע לדון בשאלה זו במסגרת הדיון בסיכום 2009, ולבחון התוצאות לאורך 5 שנים.

תוכנית לול 2.4

יזהר  – מנהל הלול – מציג תוכנית הלול  ל- 2010  (מצורפת לפרוטוקול).

– מזכיר המחלה שחייבה השמדת הלהקה. הלהקה הוכנסה בספטמבר 2009, אבל – לול גת  אבי 

זה יספר כ- 2010. מדובר בהפסד של כ- 400 אש"ח.

– שנתיים שלוש אחרונות  לא הולך. להקת 2009 סיימה ברווח קטן – 130 – לגבי לול כ.מ.  יזהר 

אש"ח אחרי שכ"ד. חטפנו מחלה.

מציין שהתוכנית ל-2010 לפי 160 ביצים למשוכנת. זה מספר נמוך, מקווה שיהיה יותר. יתכן גם

שניתן יהיה לשווק עד 64 שבועות במקום 62, מה שישפר את התוצאות.

תמיר – בישיבה הבאה נדון בתוכנית המתכת, וכן בתוכנית המצרפית של העסקים.

דיווחים .3

גנרטור 3.1

– קיבלנו היתר ל- 2000 שעות בשנה. לפני – מזכיר רכישת הגנרטור במסגרת "השלה יזומה"  אבי 
כמה ימים הגיע מכתב מחב' חשמל – נדרש היתר חדש, ורוצים להעמידו על 300 שעות לשנה בלבד.

העניין בבדיקה.

השקעה בלול פיטום 3.2

השתתפות הצענו  שלנו.  להשתתפות  פנה  הלול,  במבני  להשקיע  רוצה  הפיטום  בלול  –השוכר  אבי 
בדרך של קיזוז חלק מההשקעה משכ"ד וחוזה ארוך טווח

רשם: תמיר סלע – יו"ר


